



RM4,135,684.80 喜赢积宝过肥年

一名年届40余岁，来自彭亨的销售员在2013年2月2日赢走了总值RM4,135,684.80的无敌多多六合彩(6/52)积宝首奖。他的中奖号码组合“9、10、27、31、33和45”是源自家人的心水号码，更包括其祖父母在20多年前惯常投注的号码，以及本身的年龄。询及如何运用这笔新财富，他说赢得积宝巨奖的机会可是一生中只拥有那么一次，因此他会很谨慎地分配运用，作为孩子的教育、购置产业及往后退休用途。多多博彩，追之也!!

RM4,135,684.80 FOR A GOOD NEW YEAR

A salesperson in his 40s, from Pahang won Mega Toto 6/52 Jackpot 1 of RM4,135,684.80 on 2nd February 2013. His winning set of numbers 9, 10, 27, 31, 33 & 45 was a combination of his family members' favorite numbers dating back to his grandparents' regular bet numbers 20 over years ago as well as his own age.

On his plan for the newfound fortune, he said as winning a jackpot happens only once in a lifetime, he would definitely apportion his million-ringgit prize money wisely for his children's education, property investment and retirement later on.

Sports Toto, Go For It !!

Ref No: wmp/52/2013



多多博彩成绩揭晓
开彩期: 3830/2013 日期: 02.02.2013

多多4D 奖金保证付足

4D
首奖 2716
二奖 1153
三奖 3807

特别奖
5102 7620
0647, 1861
1770 6156
4248 8871
0203 1047

安慰奖
1905 9488
2077 8097
3244 8982
8915 3565
3523 4603

4D JACKPOT

积宝一 RM 2,585,248.57
2716 1153 1153 2716
2716 3807 3807 2716
1153 3807 3807 1153

积宝二 RM 311,254.57
中奖组合必须包括任何三奖加上任何一个特别奖。

多多5D 及多多6D 奖金保证付足

5D
首奖 5 4 7 1 2
二奖 2 0 7 2 0
三奖 7 8 5 4 6

6D
首奖 8 0 1 0 8 7
二奖 8 0 1 0 8 7
三奖 8 0 1 0 8 7
四奖 8 0 1 0 8 7
五奖 8 0 1 0 8 7

多多博彩给您更多中奖机会!

SUPREME ① 15 39 42 43 45
积宝 RM 17,785,906.95

POWER ⑥ 15 22 42 46 50
积宝 RM 10,761,133.83

MEGA ⑨ 10 27 31 33 45 + 36
积宝一 RM 4,135,684.76
积宝二 RM 100,000.00

2013年1月30日: 多多万字积宝1
奖金RM4,704,578
无敌多多六合彩积宝2
奖金RM148,923
欲知最新开奖号码及其他相关资讯, 请浏览www.sportstoto.com.my

MEGA TOTO 6/52
07-12-15 18 44 45
09 10 27 31 33 45
07 13 25 35 44 45
07 16 25 34 43 52
Draw 3829/13 WED 30-Jan-13
3830/13 SAT 02-Feb-13
3831/13 SUN 03-Feb-13
1161 Price RM 12.00
101007 10:49 30-Jan-13 D905-4CCB
044A-9466-39A0-E618

MEGA TOTO 6/52
MEGA TOTO 6/52 04-Feb-13
990001 11:24
1333
5502
044A-9466-39A0-E618
PAY RM 4,135,684.80

